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0982學期學期  課程基本資料課程基本資料

系所系所  / 年級年級 社工系進修學士班  1年級 課號課號  / 班別班別 42B00134 / A

學分數學分數 2學分 選選  / 必修必修 必修

科目中文名稱科目中文名稱 英文閱讀與寫作(二) 科目英文名稱科目英文名稱 English Reading and Writing (2)

主要授課老師主要授課老師 洪瑩婕 開課期間開課期間 一學年之下學期

人數上限人數上限 71 人 已選人數已選人數 65人

起始週起始週  / 結束週結束週  / 上課地點上課地點  / 上課時間上課時間

第1週 / 第18週 / M210 / 星期1第10節 
第1週 / 第18週 / M210 / 星期1第11節 

請各位同學遵守智慧財產權觀念；請勿非法影印。

教學綱要教學綱要

一、教學目一、教學目
標標 (Objective)

The purpose of the course is to enhance reading and writing competence. The educational
objectives of the course are as follows: 1. To increase the student’s reading comprehension ability
through extensive reading. 2. to help students build a large vocabulary. 3. To help students
understand the correct use in English. 4. to help students use grammatical structures accurately and
appropriately . 5. to help students develop their writing ability.

二、先修科目二、先修科目 (Pre
Course)

三、教材內三、教材內
容容 (Outline)

This course will teach students to useful vocabulary items commonly encountered in academic
readings from various fields. Besides, reading skills and vocabulary skills will also be covered.
Reading skills target recognition of main ideas, specific details, and implied information. Vocabulary
skills include guessing the meaning of words from context.

四、教學方四、教學方
式式 (Teaching
Method)

1. Lecture 2. Group Discussion

五、參考書五、參考書
目目 (Reference)

Ken Wilson, Thomas Healy, :Smart Choice (1) .Oxford University Press
Recommended Reading:
Magazines and newspapers in English

六、教學進六、教學進
度度 (Syllabi)

2010/2/26 Unit 7 洪瑩婕

2010/3/5 Unit 7 洪瑩婕

2010/3/12 Unit 8 洪瑩婕

2010/3/19 Unit 8 洪瑩婕

2010/3/26 Unit 9 洪瑩婕

2010/4/2 校慶 洪瑩婕

2010/4/9 Unit 9 and review unit 7-8 洪瑩婕

2010/4/16 Quiz 1 洪瑩婕

C:query.asp
http://webap.asia.edu.tw/courseinfo/
http://www.asia.edu.tw


度度 (Syllabi)
2010/4/23 Midterm 洪瑩婕

2010/4/30 Unit 9 洪瑩婕

2010/5/7 Unit 10 洪瑩婕

2010/5/14 Unit 10 洪瑩婕

2010/5/21 Unit 11 洪瑩婕

2010/5/28 Unit 11 洪瑩婕

2010/6/4 Quiz 2 洪瑩婕

2010/6/9 Final 洪瑩婕

七、評量方七、評量方
式式 (Evaluation) Mid-term 30% Final 30% Quizzes 20% Attendance 20%

八、講義位八、講義位
址址 (http://)

九、教育目標九、教育目標
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